

Abu Dhabi Securities Exchange
Disclosure and Compliance Section
Abu Dhabi, UAE

سوق أبوظبي للأوراق المالية
قسم الإفصاح والامتثال
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Date: November 05, 2025

التاريخ: ٠٥ نوفمبر ٢٠٢٥

Subject: Disclosure Regarding Enforcement Proceedings Initiated by Agthia Group

الموضوع: إفصاح بشأن إجراءات التنفيذ التي اتخذتها مجموعة أغذية

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Agthia Group PJSC (the "Company") wishes to inform its shareholders and the market that it has initiated enforcement proceedings against a commercial counterparty due to contractual non-compliance, including underperformance in Dates delivery targets for the 2025 crop season.

تود مجموعة أغذية ش.م.ع ("الشركة") أن تبلغ مساهميها والسوق بأنها قد بدأت إجراءات تنفيذية ضد طرف تجاري نتيجة لعدم الامتثال التعاقدية، بما في ذلك عدم تحقيق أهداف توريد التمر لموسم ٢٠٢٥.

The total claim against the counterparty for which the Company is seeking recovery is approximately AED 142 million. In line with its prudent financial governance, the Company has already recognized a provision of AED 50 million.

وبيلغ إجمالي المطالبة التي تسعى الشركة لاستردادها من الطرف التجاري نحو ١٤٢ مليون درهم إماراتي. وكانت الشركة قد اعتمدت سابقاً مخصصاً مالياً بقيمة ٥٠ مليون درهم إماراتي، تماشيًا مع سياساتها المالية الرشيدة.

Following a reassessment aligned with the commencement of enforcement proceedings, an additional provision of AED 58 million is recognized in Q3 2025. Depending on the progress made on the recovery of dues, the remaining amount will be evaluated in accordance with the Company's provisioning policy.

وبعد إعادة التقييم بالتزامن مع بدء إجراءات التنفيذ، تم اعتماد مخصص مالي إضافي بقيمة ٥٨ مليون درهم إماراتي في الربع الثالث من عام ٢٠٢٥. وبناءً على تطور عمليات التحصيل، سيتم تقييم الجزء المتبقي وفقًا لسياسة المخصصات المالية المعتمدة لدى الشركة.

As part of its commitment to operational excellence and supply chain integrity, the Company has suspended its commercial relationship with the counterparty and is actively pursuing alternative sourcing strategies to ensure continuity and quality.

وفي إطار التزامها بالتميز التشغيلي وسلامة سلسلة التوريد، قامت الشركة بتعليق علاقتها التجارية مع الطرف المعني، وتعمل بنشاط على استكشاف استراتيجيات لمصادر بديلة لضمان الاستمرارية والجودة.

This action reflects the Company's commitment to robust risk management and a proactive approach to safeguarding shareholder interests, in full alignment with the Company's governance and compliance frameworks.

Should the proceedings result in a favorable outcome, the Company anticipates a potential reversal or adjustment of the provision, in line with applicable accounting standards.

While there may be a short-term impact on sales within the Dates business due to supply disruption, the Company is actively implementing mitigation strategies to ensure continuity and minimize operational impact.

The Company remains committed to safeguarding shareholder value and maintaining continuity across its supply chain. This matter is disclosed pursuant to the Abu Dhabi Securities Exchange Disclosure Regulations and the Securities and Commodities Authority framework.

The Company will, to the extent required under applicable laws and regulations of the UAE and the Abu Dhabi Securities Exchange, continue to keep the market informed of any material developments in relation to this matter.

Best Regards,

وتعكس هذه الخطوة التزام الشركة بإدارة المخاطر بشكل فعال ونهجها الاستباقي في حماية مصالح المساهمين، بما يتماشى تمامًا مع أطر الحوكمة والامتثال المعتمدة لديها.

وفي حال أسفرت الإجراءات عن نتيجة إيجابية، نتوقع الشركة إمكانية تعديل أو عكس المخصص المالي المعتمد، وفقًا للمعايير المحاسبية المعمول بها.

ورغم احتمال حدوث تأثير قصير المدى على مبيعات قطاع التمور نتيجة اضطراب التوريد، فإن الشركة تنفذ استراتيجيات تخفيف فعالة لضمان الاستمرارية وتقليل الأثر التشغيلي.

وتؤكد الشركة التزامها بحماية مصالح المساهمين وضمان استمرارية سلسلة التوريد. ويتم الإفصاح عن هذا الموضوع وفقًا للوائح الإفصاح في سوق أبوظبي للأوراق المالية وإطار قواعد هيئة الأوراق المالية والسلع.

وستواصل الشركة، ضمن الحدود التي تفرضها القوانين واللوائح المعمول بها في دولة الإمارات وسوق أبوظبي للأوراق المالية، إبلاغ السوق بأي تطورات جوهرية تتعلق بهذا الموضوع.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Mehreen Mahmood Awan – Company Secretary

مهريين محمود عوان – أمين سر مجلس الإدارة

